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Protokoll fört vid Medlemsmöte i Härnösands Brukshundklubb 2023-06-17 

Närvarande: 16 medlemmar    

§ 1   Torbjörn  öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 2     Som ordförande valdes Torbjörn och som sekreterare Gunnel. 

§ 3   Dagordningen fastställdes efter tillägg under övriga frågor. 

§ 4     Som justeringspersoner valdes Agneta Gidmark och Margareta Höglund 

 

§ 5         Val av rösträknare-  genomfördes ej  

§ 6     Föregående medlemsmötesprotokoll (2022-10-20) redovisades och följdes upp. 

               Mer information om kvitton/utlägg behövs då kassören annars inte kan se var  

               kostnaderna ska bokföras.  

               Vi medlemmar måste skriva upp/ tala om vad inköpen avser, innan ersättning ska  

               kunna betalas ut. 

                

§ 7     Kassören Lena gick igenom klubbens ekonomi som fortsätter i positiv riktning och följer  

              föregående årsresultat under motsvarande period. Prognosen för klubbens ekonomi pekar  

              mot ett bättre resultat än budgeterat för innevarande år.  

§ 8        Ordförande informerade om styrelsens planer på att dra elledningar till hundinhägnaden för  

              att kunna ha belysning den mörka årstiden, vidare om förslaget att förlänga altanen bort  

              till toalettdörrarna samt att sätta staket mellan agilityplanen och nedre träningsplanen. Han  

              informerade även om att styrelsen diskuterat att satsa på gemensamma klubbkläder.  

              Torbjörn nämnde också att planer finns på att förbättra /höja staketet mellan agilityplanen  

              och nedre träningsplanen, den s.k. skyddsplanen. 

 

§ 9        Sektorernas information: 

              Rally: Genomfört sommarcupen med många deltagare. 

              Agility: Genomfört agilitytävlingarna med fina resultat 

              Tävling: Genomfört appelltävling i maj månad, deltagit i domarkonferens.  

              Mental:  Testledare och figuranter har deltagit i uppdateringar, 

              Tjänstehund: ingen kurs aktuell, två kurser körs i Östersund 2023. 

              Hus: Kursverksamheten pågår för fullt och fem nya instruktörer är på gång. 

              Kök: Lennart Högel hälsar att varje sektor måste själva kolla vad som finns i matförrådet,  

              frysen eller kylskåpet innan beställningar görs för att undvika onödiga inköp. 



              Ungdom: kommer att göra uppehåll i julimånad 

              Anläggning: Efter agilityns tävlingshelg, kommer kvarvarande arbeten efter renoveringarna  

              att slutföras tex fodren runt ytterdörren till toan.  

              Specialsök: är en ”kommande” sektor, där HBK redan har viss verksamhet i gång. 

§ 10  Övriga frågor:  

              Gödsling av träningsplanerna behövs Torbjörn tar in kostnadsförslag till styrelsen för beslut. 

              Championattavlor - Eva Eriksson föreslår att HBK satsar på plexiglas i stället för glas när det  

              gäller att rama in diplom. Kostnadsunderlag måste i så fall tas fram. 

              Medlemsregistret hos SBK trasslar- Det blir tidsödande att registrera medlemmar och det  

              blir felaktigheter. Lena har påtalat problemen gång på gång till SBK utan att kansliet klarat 

              att rätta till medlemsregistret. Diskuterades att ev. anmäla problemen till SKK 

               

               

§ 11       Nästa medlemsmöte planeras ske i oktober månad 2023. 

 

                   

              

  

Torbjörn Eriksson Gunnel Crona                   Agneta Gidmark      Margareta Höglund  

Ordförande  Sekreterare                   Justerare                   justerare  

 

 


